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Folketingets Social- og Indenrigsudvalg 

Folketingets Social- og Indenrigsudvalg har d. 11. september 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 726 (alm. del) til social- og indenrigsministeren, som hermed besvares. 

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marie Bjerre (V). 

Spørgsmål nr. 726: 

”Ministeren har gentagne gange udtalt offentligt, at den tidligere regering voldsomt 

underfinansierede Familieretshuset fra starten af, senest til DR P1 Morgen. Kan mini-

steren redegøre for, hvornår den tidligere regering eller Venstre har ment, at der skulle 

afsættes færre penge, end det blev vurderet nødvendigt i forbindelse med forhandlin-

gerne om etableringen af Familieretshuset?” 

Svar: 

På baggrund af aftalen om ét samlet familieretligt system af marts 2018 blev der ind-

budgetteret et bevillingsniveau for Familieretshuset på finansloven for 2019, som se-

nere har vist sig at være utilstrækkeligt for at løse de opgaver, som aftalen forudsatte. 

Da den daværende VLAK-regering forestod forhandlingerne om aftalen, var det ligele-

des den daværende regering, som præsenterede økonomiskøn for aftalens elementer, 

som desværre viste sig at være utilstrækkelige i forhold til det faktiske finansierings-

behov. 
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